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1. Verslag 31 maart 2011 
Geen opmerkingen. 
 
2. Interprovinciale sociale kaart – inventaris: goedkeuring van de 
formatiewijziging en functiebeschrijving. 
Documentatie vooraf bezorgd 
 
Toelichting door Patricia Werbrouck, interprovinciale coördinator 
sociale kaart. 
 
De interprovinciale sociale kaart is de voorbije jaren geëvolueerd naar 
een brondatabank, die gebruikt wordt door externen. De behoeftes 
van het project naar kwaliteitseisen van de gegevens en 
ontsluitingsmethodes van de website zijn groter geworden. Daarom is 
er nood aan een extra inhoudelijk deskundige. De zes projectpartners 
beslisten om op interprovinciaal niveau een inhoudelijke expert aan te 
werven. 
De vraag is gesteld aan de provincie Oost-Vlaanderen om in te staan 
voor aanwerving en huisvesting van deze deskundige. De deskundige 
moet immers in nauw teamverband werken met de interprovinciale 
coördinator sociale kaart die eveneens sinds 2002 in Oost-Vlaanderen 
gehuisvest is. 
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Vragen / opmerkingen vanuit de commissie: 
 

o De heer Ivan Verleyen: Er is al een interprovinciaal 
personeelslid. Waarom nog iemand extra aanwerven? Er is 
indertijd afgesproken om te werken met een getrapt systeem 
voor het beheer. Wat gaat dat nieuwe personeelslid dan 
precies moeten doen? 

o Antwoord Patricia Werbrouck: De nieuwe deskundige zal 
verantwoordelijk zijn voor de strengere kwaliteitseisen 
(uniformiteit en correctheid) die aan de gegevens gesteld 
worden omdat de gegevens meer en meer gebruikt worden op 
andere websites. Daarnaast zal de deskundige een databank 
moeten uitwerken met de gegevens voor de 
ontsluitingsmethodes (trefwoorden en rubrieken), met de 
bedoeling ook daar betere kwaliteit te leveren. Een derde groot 
luik van de opdracht behelst het nevenproject 'Sociale 
plattegrond'. De voorbije jaren investeerden de provincies hier 
elk afzonderlijk in. Door gezamenlijk te werken aan dat 
nevenproject kunnen de middelen efficiënter aangewend 
worden. 

o Reactie van de heer Ivan Verleyen: Dit betekent dat Oost-
Vlaanderen 3 personeelsleden mee financiert: één iemand op 
provinciaal niveau, en twee personen op interprovinciaal 
niveau. Dat lijkt hem veel. 

o Aanvulling van de gedeputeerde: Ter info, de zesde partner in 
het project is de Vlaamse Gemeenschapscommissie van 
Brussel. 

 
3: Jeugd(werk)beleidsplan – tussentijdse evaluatie 
 
Voorstelling door Erik Tjampens , jeugdconsulent, aan de hand van 
een powerpointpresentatie. 
 
De presentatie lokt verscheidene reacties op. 
 

o Mevrouw Melissa Van der haeghen: I.v.m. het verschuiven van 
de focus naar een nieuwe doelgroep: hebben jullie er al een 
idee van op welke wijze dat dit zal aangepakt worden? 
 
De heer Marc Lootens: Ik heb er een probleem mee dat jullie 
de opsplitsing maken tussen maatschappelijk kwetsbare 
jongeren en allochtone jongeren. Maatschappelijk kwetsbare 
jongeren zijn zowel allochtonen als autochtonen. Het is net de 
taak van het provinciaal beleid om zich naar de ganse 
doelgroep te richten. Het is niet correct om die opsplitsing te 
maken. Als allochtonen geen onderdeel uitmaken van de 
maatschappelijk kwetsbare jongeren, wie hoort er daar dan wel 
onder? 
Antwoord Erik Tjampens: Een uitgangspunt bij het insluiten van 
bepaalde doelgroepen is niet zozeer een aparte benadering 
van bv. allochtonen op zich, maar een toeleiden van niet 
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bereikte groepen naar het regulier jeugdwerk. Op het veld zal 
dit wel betekenen dat er contacten moeten gelegd worden met 
representatieve organisaties of sleutelfiguur uit deze groepen, 
in die zin zullen er bv. wel contacten zijn met Turkse of 
Bulgaarse spilfiguren in een bepaalde wijk.  
Reactie Mevrouw Melissa Van der haeghen: Het is correct – 
zoals het net in de voorstelling werd aangehaald – dat het een 
pijnpunt is dat de meeste jeugdbewegingen 'wit' zijn. Het is 
nodig om van hieruit te stimuleren dat ook allochtone jongeren 
opgenomen worden. 
Antwoord gedeputeerde: Voor de uitbouw van het jeugdwerk 
worden dezelfde beginselen gehanteerd als het volledige 
beleidsdomein W&G: we gaan voor het algemene, maar we 
werken specifieke maatregelen voor aparte doelgroepen uit 
indien het nodig is in functie van participatie. 
Reactie van de heer Marc Joris: De verschuiving waarover hier 
sprake is, betekent dit dan dat er nog minder middelen gaan 
naar kinderen/jongeren met een beperking? 
Antwoord ErikTjampens: De projecten rond inclusieve 
speelpleinen lopen maximum drie jaar, nadien moet het project 
voldoende geïntegreerd zijn in de reguliere werking en komt de 
ondersteuning volledig bij de gemeente. De verschuivingen 
inzake werkvormen en doelgroepen is mogelijk binnen 
eenzelfde budget omdat in heel wat gemeenten de provinciale 
inbreng op zijn einde loopt. De verschuivingen hebben geen 
impact op de structurele subsidies van de provinciale 
organisaties die met kinderen en jongeren met een beperking 
werken.  
Reactie van de heer Marc Lootens: Het antwoord dat ik 
gekregen heb, voldoet. Ik sta achter de verdere uiteenzetting. 

 
o De heer Marc Gybels: Als het Witboek toegepast wordt, in 

hoeverre zal het jeugdwerk dan afgebouwd worden? Wat zal 
dit betekenen in de budgettaire verhoudingen, en bvb de 
subsidies naar de grote organisaties? 
Antwoord gedeputeerde: Op vrijdag 13 mei komt de VVP-
commissie van ambtenaren samen om dit verder te bekijken. 
In de namiddag komen de gedeputeerden Welzijn aansluitend 
hierop samen. 
We stellen vast dat de keiharde formulering uit de 
regeerverklaring al grotendeels afgezwakt is. In de praktijk 
zullen overeenkomsten afgesloten worden met de diverse 
vakministers. Vlaanderen zal zich bevoegdheden toe-eigenen, 
maar de provincies aanduiden om in onderaanneming een deel 
van het Vlaamse beleid uit te voeren. 
Reactie van de heer Marc Gybels: Dit zal zeker in de toekomst 
een verarming zijn voor het jeugdwerk. Als er besparingen 
nodig zijn op Vlaams niveau, zullen dergelijke uitgaven als 
eerste sneuvelen. 
Antwoord door gedeputeerde: Dit lijkt me een té pessimistische 
visie. Er is wel degelijk een evolutie opgetreden in het 
standpunt van de Vlaamse ministers t.o.v. het regeerakkoord. 
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Het Witboek lijkt al niet meer op het regeerakkoord. Momenteel 
denkt men in termen van convenanten. Alles zal daardoor 
meer aansluiten bij de realiteit op het werkveld in vergelijking 
met hoe het aanvankelijk in het regeerakkoord stond 
geschreven. 
Er wordt op provinciaal niveau momenteel al volop gewerkt 
met Vlaamse middelen: toegankelijkheid, vrijwilligerswerk, 
jeugdwerk… 
De realiteit is momenteel anders dan het zwart-wit verhaal uit 
het Witboek. Vlaanderen beseft dat het vooropgestelde niet 
haalbaar en niet wenselijk is. 
Reactie van de heer Marc Gybels: Dat van het jeugdwerk staat 
wel letterlijk in het Witboek. Het lijkt me onmogelijk om daar 
nog (een stuk) onderuit te kunnen. 
Het zou ook erg zijn als er geen eigen accenten meer in het 
provinciale beleid kunnen gelegd worden. 
Antwoord door gedeputeerde: We blijven streven naar die 
provinciale accenten. 
Reactie door Voorzitter Marc Lootens: De discussie zal moeten 
gevoerd worden, en zeker finaal in de Provincieraad. 
 

o Mevrouw Jamila Lafkioui: Ik wil graag terugkomen op het 
inhoudelijke luik. Welke concrete acties werden er de voorbije 
jaren genomen naar insluiting op lokaal niveau? Ik stel vast dat 
dit al ingeschreven staat in het beleidsplan van 2008, maar er 
gebeurt weinig mee. Ik weet dat dit moeilijk is, en dat 
coördinatie en toegankelijkheid moeilijke punten zijn op het 
lokale niveau. Welke actoren spreken jullie hiervoor aan? 
Wordt het geen tijd om andere acties te nemen, zoals 
bijvoorbeeld incentives, subsidies. Bvb. aan organisaties als 
vzw Jong? Het lijkt alsof iedereen nog steeds op zijn eigen 
eiland bezig is – en dat geldt trouwens ook voor andere 
sectoren. Welke concrete acties worden er genomen naar 
afstemming? 
Antwoord door gedeputeerde: Er kan een lijst van 
beleidsmaatregelen opgesomd worden, er is de voorbije jaren 
zoveel gebeurd.  
Erik Tjampens: Er is momenteel een convenant met Uit de 
Marge, het kadervormingsreglement, de vele vormingen. 
Belangrijk is ook dat het thema telkens weer opnieuw op de 
agenda gezet wordt. Via de pistes van het provinciebestuur, 
weliswaar meestal gericht op het buitengebied, is er ook nog 
impact op het geheel van het jeugdwerk (bv. via de cursussen 
kadervorming voor animatoren van VDS vzw). Ook binnen 
Gent beweegt meer en meer rond deze thema's, zo loopt 
recent en met succes een project om allochtone jongeren in 
animatorencursussen en vervolgens in leiding te krijgen. Dit 
zijn projecten met weinig direct zichtbare resultaten maar wel 
belangrijk om aansluiting te vinden met niet-bereikte groepen 
kinderen. 
 

4: Varia 
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- De heer Ivan Verleyen stelt nog een vraag aan de 

gedeputeerde: De uitleendiensten voor jeugdmateriaal, zijn dit 
aparte uitleendiensten of zijn de geïntegreerd in de algemene 
provinciale uitleendiensten. 
 

- Antwoord gedeputeerde: Geen aparte uitleendiensten, wel 
geïntegreerd in de algemene provinciale uitleendiensten. 

- Werkbezoek 5° Commissie: de voorzitster licht het komend 
werkbezoek van 9 juni eerstkomend toe. De details van het 
bezoek worden via mail bezorgd.   

 

Gent, 16 mei 2011

Erik Tjampens  Annemie De Gussem 
wnd secretaris Voorzitster 

 


